
Workshop med Landbruksnemda  

Bakgrunn 

I kommunal planstrategi 2021-2023 ble det vedtatt å innføre et nytt plansystem. Det nye 
plansystemet er hentet fra Stavanger kommune, og har som hensikt å rydde opp, forenkle og 
bedre systematisere planer innad i kommunen.  

De største endringene fra gammelt til nytt plansystem er at kommunedelplaner for temaer 
utgår (blir erstattet med temaplaner), og at kommunal planstrategi kun skal ta stilling til 
hvorvidt kommuneplanen skal videreføres eller helt eller delvis revideres.  

I kommunal planstrategi 2023-2027 ble det vedtatt at kommuneplanens samfunnsdel 
videreføres uten endringer. Gjeldende samfunnsdel ble vedtatt av forrige kommunestyre i 
juni 2023 etter et svært omfattende medvirkningsarbeid, og anses fremdeles som relevant 
sett opp mot utfordringer og utviklingstrekk i kommunen.  

For å avklare kommunens planbehov, skal det utarbeides et arbeidsprogram som inneholder 
en planliste. Målet er at kommunens planer og planbehov skal bli sterkere forankret både 
administrativt og politisk. For å sikre tilstrekkelig medvirkning og eierskap til plansystemet, er 
det vedtatt at de politiske hovedutvalgene og Landbruksnemda skal gjennomføre worskhops 
om planbehovet for å gi sine innspill til hva de mener er viktigst å fokusere på både i 
nåværende budsjettår, men også for hele valgperioden. Lignende øvelser vil også bli 
gjennomført i administrasjonen.  

Tidslinje for arbeidsprogram med planbehov  

November – januar  Høring og offentlig ettersyn av kommunal 
planstrategi  

Januar – februar  Kommunal planstrategi vedtas  
Februar – mars  Workshop i politiske utvalg og 

administrasjonen 
Mars – mai  Utarbeide forslag til arbeidsprogram med 

planliste 
Mai Intern høring av forslag til arbeidsprogram 

med planliste  
Juni Vedtak av arbeidsprogram med planliste  

 

 

Gjennomføring  

Workshop i Landbruksnemda ble gjennomført 19. februar. En person hadde meldt frafall, slik 
at fire medlemmer var til stede.  

I forkant av møtet ble det sendt ut et notat som beskrev plansystemet i korte trekk, men 
plansystemet ble også gjennomgått i møtet.  

Spørsmålene var inndelt etter kommuneplanens samfunnsdels satsingsområder. Hvert av 
satsingsområdene hadde to spørsmål; et individuelt, og en gruppeoppgave. Avslutningsvis 
var en gruppeoppgave som tok for seg alle satsingsområdene, og handlet om hvilke planer 
det var behov for under hele valgperioden.  

Spørsmål 

Grønnere hverdag  



1. Hva gjør vi bra i dag? 

Svar:  

- Flott at kyststien er mer eller mindre på plass!  
- Dagsturhytta  
- 100 meter sonen ivaretas. Fokus på Grimstad som sykkelby. Produserer mye 

grønnsaker, kortreist. Fokus på at landbruksjord ikke bygges ned, men her kan vi bli 
enda tydeligere.  

- Kildesortering  
- Større oppmerksomhet på sjøøretbekker og matjord  
- Er veldig på tilbudssida for ny næring  

 

2. Sett ut ifra budsjett og økonomiplan 2024, hva er viktigst å prioritere?  

 

Svar:  

- Alternative energikilder til nybygg (solceller), miljøvennlig bygg. Bevare og verne 
strandsoner, fortetting av boligområder, bygge på grå arealer. Kartlegge naturen, 
karbonlagring, økosystemer.  

 

Næringsutvikling  

1. Hva gjør vi bra i dag?  
 

Svar:  

- Er veldig på tilbudssida for ny næring  
- Synes kommunen er rimelig bra på tilrettelegging av næringsarealer  
- Næringsvennlige  
- Idrett og friluftsliv  
- Idrett og friluftsliv, promotere å bruke naturen  
- Universitet  

 

2. Sett ut ifra budsjett og økonomiplan 2024, hva er viktigst å prioritere?  

Svar:  

- Omre, få fortgang i tomtesalg. Være attraktive også for andre enn Morrow. 
Sirkulærøkonomiske tanke – legge til rette for bosetning i sentrum, være foroverlent, 
overordnet plan for næring og bolig.  

 

Livsmestring i alle faser  

1. Hva gjør vi bra i dag?  

Svar:  

- Tror vi har mange flinke frivillige  



- Vi har gode idrettstilbud, men kan også tilrettelegge for andre måter å engasjere 
unge, flere møteplasser for de som ikke vil drive idrett, men innenfor kultursegmentet  

- Tror vi har mange dyktige folk innen helse og oppvekst  
- Veldig bra at vi har UiA, Fagskolen og Dahlske!  
- Supre synergier mellom vgs, fagskole, UiA og bedrifter  

 

2. Sett ut ifra budsjett og økonomiplan 2024, hva er viktigst å prioritere?  
 

Svar:  

- Leie til eie, sette krav til utbygger om å legge til rette for leiligheter til eldre, 
forebyggende plan, rammevilkår for frivillige organisasjoner, få fortgang i utbygging 
av Fevik og Frivolltun  

Kompetansebyen  

1. Hva gjør vi bra i dag?  

Svar:  

- Er fremoverlente  
- Nytenkning, kompetanseby, nye studieretninger, spennende om det blir sykehjem på 

UiA  
- Universitet  
- Veldig flott at vi har UiA, fagskole og Dahlske, og at de har gode synergier mellom 

seg og med bedrifter  
- Universitetssykehus planer  

 

2. Sett ut ifra budsjett og økonomiplan 2024, hva er viktigst å prioritere?  

Svar:  

- Lytte til studenter, legge til rette i sentrum for studenter, synliggjøre oss mer nasjonalt 
som en kompetanseby. Universitetssykehjem, bruke dette smart, for å få en 
markedsverdi av det.  

Alle satsingsområder  

I valgperioden fram mot 2027, mangler vi noen planer i vårt plansystem?  

Svar:  

- Landbruksplan karter. Klima og natur plan. Arealregnskap. Naturregnskaper. 
Planverk? Kartfesting av grå arealer og grøntarealer, kartlegge karbonlagring arealer, 
avløpsrør gjennomgang.  

 

Sammendrag av innspill  

Utvalget oppsummerte sine egne innspill i svarene.  

 

 



  


